
Zápis z 6. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 8. dubna 2019 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner, Ludmila Říčná, Mgr. Bc. Milan Trulej, Bc. Eva 
Murová, MVDr. Radka Žůrková, Ing. Michal Kubesa, Karel Neuwirth, Ing. Drahomíra 
Kozárková, Bc. Jiří Kubesa 
 
Omluveni: Vladimír Vicherek 
 
6 zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. J. Bittner a Ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
Ing. D. Kozárková. 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly byly průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden – březen 2019 a skutečností 
k 31.3.2019. 
Rozpočet na rok 2019 byl schválen ve výši 7.001,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 1.000,00 tis. Kč. V měsíci březnu 2019 byla do rozpočtu převedena rezerva 
minulých let ve výši 3.990,270 tis. Kč. Upravený rozpočet k 31.3.2019 činí 10.994,599 tis. 
Kč. Ve výdajích bylo k 31.3.2019 vydáno 823,14596 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 
62,75088 tis. KČ.  Zůstatek k 31.3.2019  činí 10.234,20392 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za březen 2019. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Jmenovitá akce „Oprava chodníku podél silnice I/11 v Komárově 
V loňském roce byla připravena akce „oprava chodníku podél silnice I/11 v Komárově“, která 
se z důvodu opravy silnice I/11 a z důvodu dodržení podmínky 5 let nezasahovat do opravené 
silnice, neuskutečnila. ŘSD nedovolilo realizaci projektu se zářezem do asfaltu. Letos bylo 
vyvoláno jednání a bylo navrženo nové řešení, se kterým ŘSD souhlasí. Opravu chodníku lze 
schválit jako jmenovitou akci „Oprava chodníku podél silnice I/11 v Komárově“  
pro Technické služby Opava s.r.o. Finanční prostředky na finanční krytí této akce ve výši 
315.447,- Kč budou převedeny z rozpočtu MČ Komárov do rozpočtu Technických služeb 
Opava. 
PRO 10       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
 



6. Uzavření pracovního poměru na dobu určitou – uklízeč veřejných prostranství 
Na minulém zasedání starosta předložil požadavek na zajištění pracovníka od dubna do září 
2019 na sekání trávy. O práci projevil zájem pan Poláček, který již tuto činnost vykonával. 
Pracovní místo je již RSMO zřízeno, a proto je možné uzavřít pracovní poměr od 15.4.2019 
do 30.9.2019.  
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Žádosti, stížnosti 
A. Žádost o finanční příspěvek na kulturní akci „Pálení čarodějnic“ 
Dne 30.4.2019 se bude konat v areálu za Orlovnou tradiční „Pálení čarodějnic“.  
Na uskutečnění této akce ZMČ schvaluje finanční příspěvek ve výši 8 tis. Kč. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
B. Žádost pana P.Ž. o prodej pozemku ve vlastnictví města Opavy 
Pan P.Ž. podal žádost na odbor majetku o prodej části pozemku parcely č. 1112/1  
na Kylešovské osadě. Odbor majetku požaduje stanovisko ZMČ Komárov. Jedná se  
o pozemek přilehlý k budově ve vlastnictví žadatele a žádost je podána ve 2 variantách. 
Zastupitelé doporučují prodej části pozemku parcely č. 1112/1 ve variantě č. 1 – o menší 
ploše. 
PRO 9      PROTI 1   ZDRŽEL 0 
 
C. Žádost o ukončení nájemní smlouvy PREFFEPA s.r.o. 
Na ÚMČ Komárov byla podána žádost o ukončení Smlouvy o nájmu prostoru sloužícího 
k podnikání, uzavřené dne 21.2.2018 se společností PREFFEPA, zastoupenou paní P. 
Otýpkovou. Předmětem smlouvy je nájem nebytových prostor o výměře 51,5,m2 v budově 
Obecního domu, v bývalé ordinaci dětské lékařky. Zastupitelstvo MČ Komárov bere  
na vědomí výpověď z nájmu a dle smlouvy dojde k ukončení nájmu ke dni 30.6.2019. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
D. Stížnost pana P.B. k parkování na ulici Kravařovská 
Starosta předložil stížnost pana P.B. k parkování na ulici Kravařovská. Vozidla parkující  
na komunikaci a chodníku ulice Kravařovská znemožňují průjezd vozidel a pohyb chodců  
na chodníku. 
Zastupitelstvo MČ Komárov bere na vědomí stížnost a pověřuje starostu k předání podnětu  
na Městskou policii v Opavě. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
E. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku SK Komárov na uskutečnění komárovského 
posvícení 
Zástupci SK Komárov podali žádost o poskytnutí finančního příspěvku na realizaci 
sportovního a kulturního programu v rámci komárovského posvícení. Akce je plánována  
na sobotu 29.6.2019 v areálu SK Komárov. 
Zastupitelé se dohodli na poskytnutí finanční částky 40 tis. Kč. 
PRO 10     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 
 
 
 
 



8. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Stav oprav vnitrobloku Na Spojce 
Starosta informoval o stavu oprav vnitrobloku Na Spojce, které provádí společnost Ostravské 
stavby. 
Dle informací by práce měly být ukončeny s předstihem oproti plánovanému termínu 
ukončení ke dni 9.5.2019. 
 
B. Informace o nacenění opravy chodníku na hřbitově  
Starosta podal informaci o provedení nacenění chodníku na hřbitově. Předpokládaná cena 
opravy 140 m2 chodníku je 268 tis. Kč. s DPH. V diskusi bylo uvedeno, že přednost mají mít 
opravy míst, které jsou v havarijním stavu. Oprava chodníku by byla zrealizována na podzim 
letošního roku. 
  
C. Informace o nacenění plošiny pro bezbariérový přístup v Obecním domě 
Starosta informoval, že na základě požadavků občanů bylo provedeno nacenění plošiny  
pro bezbariérový přístup do Obecního domu k ordinaci praktické lékařky. Předpokládaná cena 
by činila 236 tis. Kč. 
 
D. Oprava střechy na hasičárně 
Starosta seznámil zastupitele s provedením opravy střechy na hasičárně. V důsledku 
povětrnostních podmínek došlo k uvolnění střechy a nutností opravy, která již byla 
provedena. 
 
E. Kontrola HZS MSK akceschopnosti JSDH Komárov 
Dne 16.4.2019 bude uskutečněna kontrola z HZS MSK, jejíž předmětem bude zajištění  
akceschopnosti JSDH Komárov. 
  
F. Příprava opravy bývalé družiny pro provoz mateřské školy 
V letošním roce bude zahájena výstavba budovy mateřské školy na místě okalu. Provoz části 
MŠ bude přestěhován do bývalé družiny v hasičárně, jejíž rekonstrukce bude zahájena. 
 
G. Informace o zájmu využití průmyslové zóny dle změny Územního plánu 
Starosta informoval, že na základě změny Územního plánu se objevují zájemci o využití 
plochy pro podnikání, a to za bývalým Balakomem. V diskusi většina zastupitelů nesouhlasila 
s výstavbou v průmyslové zóně, a to z důvodu nárůstu dopravy v obci. 
 
9  Závěr 
Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 6. května 2019 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále ÚMČ Komárov. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  12. dubna 2019 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner  
 
Ing. Drahomíra Kozárková                                      Ing. Lumír Měch - starosta 


